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Ai, vasara, vasariņa…
          Pirms pašiem Jāņiem ozolu, kas 

aug netālu no Ķeipenes pamatskolas 
sporta laukuma, zaļajos zaros pamanī-
ju paliela izmēra bumbas – tādus kā 
ābolus, kā nelielus kartupeļus. Un šie 
bumbuļi bija diezgan daudzi.   
     Ieskatījos internetā un noskaidroju, 
ka šie bumbuļi ozola zaros ir patalo-
ģiski veidojumi – pangas. Pangas ozo-
los  izveidojušās tāpēc, ka  panglapse-
nes  agrā pavasarī ozolu pumpuros 
iedējušas  olu porcijas, un  traumēto 
pumpuru zaru galos   ir izaugušas  ne-
vis lapas, bet pangas. Pangās atrodas 
daudzas kameras, katrā no tām mājo no 
iedētajām olām izšķīlies panglapsenes 
kāpurs. Kad kāpuri ir gana pieauguši, 
tie katrs izgrauž apvalkā atveri, pa 
kuru izkļūst ārā. Latvijā tas parasti 
notiek jūnijā – jūlijā. 
     Jūlija sākumā aizgāju līdz skolas 
ozoliem, un,  jā, tiešām – pangas jau
bija tukšas, panglapseņu kāpuri 
devušies dzīvē.

    Bet ne par ozoliem un panglapsenēm 
īsti ir šis stāsts. Stāsts ir par to, ka, 
vērojot straujās norises dabā, gribot 
negribot atkal skumji jāsecina – laiks 
skrien vēja spārniem, tūlīt augusts,  un 
vasara ieies finiša taisnē. 
     Šķiet, nupat, nupat  vēl bija Jāņi,  un 
rotājāmies ziediem un ozolu zariem, un 
saule bija zenītā, bet tagad viss pamazām 
sācis iet uz otru pusi – uz tumsas pusi. 
     Un lai arī jūlijā man bija atvaļinājums 

Panglapsene un 
pangas 

un beidzot izdevās aizbraukt pirms  
diviem gadiem nenotikušajā  ceļojumā 
uz Čehiju, nespēju atbrīvoties no tās 
izjūtas -  “Ai,  vasara, vasariņa, Tu 
aizkūpi kā rudzu ziedu tvaiks!”
    Novēlu sev un visiem jums turpināt 
baudīt vasaru, lai  vēl daudz saulainu 
dienu un siltuma augustā, lai ik rītu 
mostamies ar prieku, smaidu un 
labām domām! 
                                           B.Mietule

           Laikmetīgās mākslas festivāls  “Trauslais visums” aizsāksies 
plkst.20.00  Ķeipenes  brīvdabas estrādē ar  horeogrāfa Dmitrija 
Gaitjukeviča veidoto laikmetīgās dejas izrādi “Putni, kas nemigrē”. 
Izrādē atbalsosies  pēdējo mēnešu notikumi pasaulē un satricinājums, 
kas radies mūsos kā sabiedrībā. Putni, kas nemigrē, ir simbols 
brīvībai, kas nespēj izpausties. Horeogrāfs Dmitrijs Gaitjukevičs 
izrādes  tēmu komentē tā: “Daudzu putnu sugas migrē, tas ir viņu 
dabā. Ja viņi to nespēj darīt, tātad pasaulē ir noticis kaut kas globāli 
satricinošs. Līdzīgi arī Ukrainas iedzīvotāji šobrīd nespēj darīt to, 
kas būtu viņu dabā,  – dzīvot, mācīties, strādāt, būt drošībā. Normāla 
dzīve viņiem ir atņemta. Ir grūti aptvert notiekošo, tāpēc veidojam 
izrādi par šo tēmu. Mēģinājumu procesā mūsu domas norobežojas 
no dzīves notikumiem, mēs aizraujamies ar deju un kustību, bet 
temats, ar ko strādājam, mums neļauj aizmirst notiekošo.”

    Laikmetīgās mākslas vakara  centrālais notikums risināsies  
Ķeipenes kinostacijā, un tas būs  multimediāls uzvedums 
“Trauslais visums”. Jauktais koris “Pa saulei” diriģentes Martas 
Ozolas vadībā izpildīs īpaši šim notikumam veidotu programmu, 
kurā iekļauti arī līdz šim mazāk dzirdēti mūsdienu komponistu kora 
skaņdarbi. Izvietojoties 24 kino kadru tunelī, koris to atdzīvinās, 
un citkārt nekustīgais un monumentālais metāla tunelis kļūs par 

 Ko redzēsim un dzirdēsim Laikmetīgās 
mākslas festivālā “Trauslais visums” Ķeipenē 

Turpinājums 2.lpp.
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dinamisku un savā veidā kinētisku 
izrādes centrālo norises vietu. Runātais 
vārds sintēzē ar mūziku un vizuāliem 
paņēmieniem nodos skatītājiem galveno 
šīs izrādes vēstījumu - viss mums apkārt 
ir ātri gaistošs, pat šķietami mūžīgais, 
patstāvīgais var acumirklī pazust un 
piedzīvot satricinošas pārmaiņas.
     Mūzikas, dejas un modes izrāde 
Ķeipenes kinostacijā būs krāšņs vizuāls 
piedzīvojums, kas klātesošajiem ļaus 
uz mirkli aizmirst par pelēko  ikdienu. 
Koristu balsu skaņas vizuāli papildinās 
jauno modes mākslinieču Odrijas Bušas 
un Annas Jurjānes tērpi un īpaši šim 
pasākumam radīta horeogrāfes Daces 
Mihailovas kustību partitūra. 
     Jaunās modes mākslinieces Odriju 
Bušu un Annu Jurjāni un viņu neparastos, 
fascinējošos tērpus mēs jau  iepazinām 
pagājušā gada lietainajā Ķeipenes 
laikmetīgās mākslas festivālā. Modes 
māksliniece Odrija Buša pēc viesošanās 
Ķeipenes laikmetīgās mākslas festivālā  
teica šādus vārdus: “Paldies, Ķeipene! 
Gaidi es nākšu!” Prieks, ka viņa savu 
solījumu ir izpildījusi un atkal būs 
Ķeipenē! 
      Vakara noslēgums paredzēts Krustiņu 
kvartālā. Jauni un talantīgi mūziķi, katrs 
ar savu radošo niansi – Ernests Valts 
Circenis, Matīss Žilinskis un Ilva Bāliņa 
priecēs vakara viesus ar muzikālu 
programmu, sapludinot jaunradi, 
improvizāciju un klasiskas vērtības.

Inese Daugaviete, 
Ķeipenes tautas nama vadītāja

Turpinājums no 1.lpp. Svētki beigušies, vasara turpinās
     Jā, tradicionālie Ķeipenes pagasta svētki vasaras plaukumā, kas šogad notika 
2.jūlijā, ir aiz muguras. Kad kaut kas labs beidzas, ir vieglas skumjas par to, ka viss 
noticis un aizskrējis tik ātri… Bet vasara vēl turpinās un priekšā jauni, interesanti 
notikumi, skanīgi koncerti, saulainas tikšanās, daudz prieka un patīkamu pārsteigumu.
     Pagasta svētki ir tradicionāli, tāpēc arī svētku programma bija  tradicionāla. Kā 
jaunumi svētku programmā bija  tikai 3x3 basketbola sacensības.  Arī Lēdmanes 
amatierteātra izrāde Ķeipenes tautas namā nav gluži ierasta lieta pagasta svētkos. 
Izrāde bija labi apmeklēta – to noskatījās ap 40 cilvēku, kas Ķeipenei ir gana liels 
skaitlis.
     Nost ar garām svētku apcerēm, lai runā svētku apmeklētāji un aktīvi dalībnieki: 

     Armands Kovaļovs: 
 - Kā jau katru gadu, arī šogad Ķeipenes 

svētku programma un pasākumi 
bija interesanti un iepriecināja, un 
izklaidēja dažāda vecuma svētku 
svinētājus. Ļoti patika mājražotāju 
tirdziņš, kurā varēja gan kaut ko  
iegādāties, gan iepazīties ar dažādiem 
labumiem. Mēs nopirkām keramiķes 
Signes Gertneres  māla trauciņus.               

           Patika arī teātra izrāde un jaukais 
koncerts estrādē. 

    Prieks arī par balli un muzikantu, kas 
atraktīvi mūs izklaidēja.  Ballinieku 
bija daudz, pārsvarā jaunā paaudze. 
It sevišķi daudz ballinieku sanāca 
pēc pusnakts. Vienīgais, kas visā šajā 
kopumā  jaukajā pasākumā bija  kā 
darvas piliens medus mucā, bija  dažu  
Ķeipenē visiem labi zināmu  iedzērāju 
uzvedība -  viņi  balles laikā traucēja 
gan pasākuma vadītāja darbu, gan 
ar savu nekontrolēto uzmākšanos 
un komentāriem neļāva pilnvērtīgi 
atpūsties svētku apmeklētājiem. 

Acīmredzot, šādos pasākumos būtu vēlama lielāka pašvaldības policijas 
kontrole. 
     Novēlam arī turpmāk ķeipeniešiem būt aktīviem un rīkot foršus pasākumus!

Daniēls Ločmelis:
- No pagasta svētku programmas 
es izvēlējos piedalīties  maratonā, 
apmeklēju grupas “Mediante” 
koncertu un biju arī zaļumballē. 
   Ko es varu teikt par pagasta 
svētkiem? Tikai to, ka tas ir viens foršs 
pasākums, kuru, ja sanāks, noteikti 
apmeklēšu arī nākamgad.
    Pašam par pārsteigumu maratonā 
“Apkārt Ķeipenei 2022” savā vecuma 
grupā ieguvu 2.vietu. Laiks bija 
svelmīgs, saule karsēja, bija grūti, 
bet maratonu noskrēju un, kā izrādās, 
veiksmīgi.
     “Mediante” koncerts patika, bija 
skaists, interesants. 
   Patika arī zaļumballe, kurā  mūziķis, 
kas pats spēlēja un dziedāja, ik pa 
laikam darbojās arī kā  dīdžejs, un  
viņam  varēja  pieteikt dziesmas, 
kuras vēlējāmies  noklausīties. Tas 
bija ļoti labi.

    SĀCIES  15. VASARAS  
PLENĒRS

Š. 29.jūlijā Ķeipenē atkal 
ieradušies mākslinieki, lai 

piedalītos 
Mākslinieku savienības biedru 

15.vasaras plenērā
Plenēra noslēgumā 

7.augustā 
no plkst.11.00 – 

13.00 
gleznu  izstāde pie 

Ķeipenes tautas 
nama.
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Signe Gertnere: 
-Par pagasta svētkiem neko daudz  nevarēšu pateikt, 
jo šogad nebiju aktīva svētku dalībniece un svinētāja. 
Piedalījos tikai mājražotāju tirdziņā -  Ķeipenes parka koku 
paēnī “padežūrēju”  pie mana vīra lolojuma -   māla  krāsas  
“žigulīša”, tirgojot pašas radītos  keramikas traukus. Bija 
ļoti jauki, silti, draudzīgi.  

Anita Miglāne: 
     - Ķeipenes svētkus apmeklēju. Visilgāk uzkavējos pie 
volejbola laukuma, jo jutu līdzi mazdēlam Rihardam, kurš 
ar savu komandu piedalījās volejbola sacensībās. Mana līdzi 
jušana palīdzēja – mazdēla komanda ieguva 1.vietu!
    Noskatījos arī maratonu  – laiks bija ļoti  karsts, skrējējiem 
bija grūti, bet visi izturēja līdz galam. Malači!
    Noskatījos  Lēdmanes amatierteātra izrādi Ķeipenes tautas 
namā un arī grupas “Mediante” koncertu Ķeipenes brīvdabas 
estrādē. Bija labi.
     Kā vienmēr, ļoti garšīgas un skaistas bija Ķeipenes 
piparkūkas, kuras varēja nopirkt svētku laikā. 
     Domāju, ka ļoti skaists un interesants  bija bērnu laukums 
pie tautas  nama, kur bērni varēja izskrieties un izpriecāties no 
sirds un piedalīties dažādās spēlēs un atrakcijās.
    Manā skatījumā svētki bija izdevušies.

Savs sakāmais arī svētku organizatorei Inesei 
Daugavietei:

  - Mans paldies Līgai Mačukai un Ainai Grīnbergai par 
ziediem, no kuriem tapa ziedu paklājs pie tautas nama! 
Liels paldies ziedu skulptūras veidotājām Intai Mačukai 
un Marutai Grīnbergai! 
    Paldies visiem, kas atnāca, atbrauca uz Ķeipenes pagasta 
tradicionālajiem svētkiem “Svētki vasaras plaukumā” 
un tajos aktīvi piedalījās! Paldies visiem, kas piedalījās 
svētku organizēšanā!  Uz tikšanos nākamvasar!

“Mazo skrējiens 2022”
REZULTĀTI

Piedalījās 38 dalībnieki, jaunākajai dalībniecei 
Annai Džou bija 1 gads un 1 mēnesis.

Vieta Vecuma grupa 
no 1 – 2 gadi

Vecuma grupa – 
no 3 - 4 gadi

1.vieta Reinis Stāderis Emīls Ligeris
2.vieta Valters Griguško Tomass Volkovičs
3.vieta Anna Džou Alise Brencēna

Vieta Vecuma grupa 
no 5 – 6 gadi

Vecuma grupa – 
7 gadīgie

1.vieta Reinis Kalniņš Marta Andriņa
2.vieta Lija Džou Klāvs Spārniņš
3.vieta Intars Ķirsis Karlīna Kļaviņa

Vieta Meiteņu grupa 
no 9 – 15 gadi

Zēnu grupa 
no 9 - 15 gadi

1.vieta Līva Lielbārde Matīss Leimanis
2.vieta Luīze Ligere Bruno Bombāns
3.vieta Elīza Ligere Andžs Zinovjevs

Maratona “Apkārt Ķeipenei 2022”
REZULTĀTI

Piedalījās 29 dalībnieki.

Vieta Jauniešu grupa 
no 16 – 25 gadi

Vīriešu grupa 
no 26 - 35 gadi

1.vieta Kristiāns Ligeris Dāvis Tobiass
2.vieta Daniēls Ločmelis Ivo Kalniņš
3.vieta Kristaps Cielavs Juris Virsnītis

Vieta Sievu grupa 
no 36 – 45 gadi

Vīriešu grupa 
no 36 - 45 gadi

1.vieta Baiba Ligere Edgars Ligeris
2.vieta Kristīne Antonova Ēriks Kalnejs
3.vieta Juranta Perfiševa

Senioru kungu grupā 50+ piedalījās viens skrējējs Ivo 
Daugavietis, līdz ar to viņam  savā vecuma grupā 1.vieta. 

Vieta Vecuma grupa -
8 gadīgie

1.vieta Luīze Ligere
2.vieta Rainers Antonovs
3.vieta Erlends Antonovs

    Basketbola sacensībās piedalījās 6 komandas.
1.vieta - “Lēdmane”  - Edžus Kampe, Ralfs Volonts, Druvis
Bērziņš, Emīls Miļicins                                                                                                                                      
2.vieta  -  “Ogre – KP”  - Ivo Kalniņš, Rinalds Vancevičs, 
Eduards Vītiņš, Mārtiņš Leitāns  
3. vieta -  “Es nezinu”  - Edgars Mežajevs, Ralfs Kriškāns, Justs 
Liepiņš, Mārcis Mežajevs

Pludmales volejbola rezultāti
Pludmales volejbola sacensībās piedalījās 5 komandas.

1. vieta -  “Heijā Vimbas” (Ķeipene) -  Rihards Vītoliņš, 
Dāvis Tobiass, Vadims Gurinovičs
2.vieta - “Madliena”  -  Inguss Liepiņš, Druvis Graudons, 
Jānis Mačs
3.vieta - “Super Nova” (Ķeipene) - Didzis Dzvinko, Lauris 
Liepiņš, Kaspars Mališevs

3x3 basketbola rezultāti
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    Jūlijā apaļu jubileju svin ķeipeniete 
Velga Samoiļenko, kuras enerģija, 
dzīvesprieks un iekšējais starojums 
nemaz nesaistās ar viņas gadiem. Viņa 
neslēpj savus gadus – nupat jūlijā 
nosvinēti 80. 
    Vienmēr sakopta – ar frizūru, mani-
kīru, pedikīru, rotaslietām – tāda ir 
jubilāre. Nepajautāju, ko Velga par 
to domā,  bet  man šķiet, ka viņas 
dzīves moto varētu būt Koko Šaneles 
vārdi:   “Tu dzīvo tikai vienreiz, tāpēc 
tev jābūt interesantai un aizraujošai.” 
Jo jubilāre tāda ir – joprojām aktīva, 
darbīga, aizrautīga, interesanta.  
     Par to, kā aizritējuši 80 dzīves gadi, 
kas piedzīvots, izdzīvots,  intervijā  ar 
jūlija jubilāri Velgu Samoiļenko.

Vispirms – cik gadus Jūs jau esat 
ķeipeniete un kā nokļuvāt Ķeipenē? 
- Ķeipenē es dzīvoju 13 gadus, bet 
stāsts, kā es nokļuvu Ķeipenē, būs 
garš, jo vispār es esmu kurzemniece. 

Kas tad ir Jūsu dzimtā puse? 
- Piedzimu un uzaugu  zvejnieka 
ģimenē Melnsilā, kas ir ciems Talsu 
novada Rojas pagastā. Ģimenē bijām 
četri bērni – trīs māsas un brālis. Agrā 
bērnībā sākās manas gana gaitas – jau 
no piecu gadu vecuma dzinu mūsu 
lopiņus – daudz to nebija – gotiņa, 
zirgs, aitas ar jēriem – uz pāris 
kilometru attālumā esošo pļavu, jo 
jūrmalas zeme jau nav auglīga,   zāle 
tur lāga neaug, tāpēc lopiņi ganībās 
bija jādzen tik tālu. Tieši bērnībā 
man radās interese par dzīvniekiem 

un gribējās dzīvot laukos, tāpēc pēc 
skolas beigšanas izvēlējos mācīties 
par zootehniķi . 

Jums tāds nelatvisks uzvārds. 
- Tas ir mana vīra uzvārds, mans vīrs 
pēc tautības bija ukrainis. Diemžēl 
mūsu laulība izjuka. Mans dzimtais 
uzvārds ir Andersone, kas ir zviedru 
cilmes, jo mans vectēvs no tēva puses 
bijis zviedrs. 

Izmācījāties par zootehniķi un visu 
mūžu nostrādājāt šajā amatā? 
- Tā gluži nesanāca. Mana pirmā 
darbavieta pēc zootehniķes diploma 
iegūšanas bija kolhozs “Vārpa” 
Cīruļu ciemā Valdgales pagastā Talsu 
novadā. Šī kolhoza priekšsēdētājs 
bija brīnišķīgs cilvēks, ko vēl tagad 
pieminu. Un šim brīnišķīgajam 
cilvēkam darbā gadījās ķibele – jāsāk 
rudzu pļauja, bet pavāre  ņem un  
salauž kāju. Kas nu  kombainieriem 
tagad gatavos pusdienas? Nav 
neviena! Un priekšsēdētājs pierunāja 
mani uz laiku atstāt zootehniķes 
darbu un kļūt par pavāri. Manā vietā 
par zootehniķi apņēmās pastrādāt 
zootehniķe, kas jau bija aizgājusi 
pensijā. Man no bērnības patika 
gatavot ēst, tāpēc piekritu un septiņus 
mēnešus nostrādāju par pavāri. 
     Pēc kāda laika mazo kolhozu 
“Vārpa”, kurā es strādāju,  pievienoja  
padomju saimniecībai “Valgale”, 
un tas man īsti nepatika. Tāpēc tad, 
kad, uzzinājuši par manām pavāres 
gaitām, pie manis ieradās sabiedriskās 

ēdināšanas pārstāvji un centās pierunāt 
strādāt par pavāri, un es piekritu. Man 
tikai bija jānoliek pavāra eksāmens 
Bauskā. Eksāmens ilga divas dienas 
– pirmajā dienā nokārtoju teoriju 
un  ēdienkartes sastādīšanu, otrajā 
dienā bija  eksāmens praksē – man 
bija jāizgatavo ukraiņu borščs un 
Maskavas kotlete – tos lika gatavot 
komisija. Saldo ēdienu varēju 
izvēlēties pati – es izvēlējos gatavot 
Talsu krēmu. 
     Ukraiņu boršču pagatavot man 
bija nieks, jo mans vīrs bija ukrainis, 
tāpēc boršča gatavošanas knifiņus 
zināju.  Un tas galvenais  knifiņš 
ir tāds, ka īstam ukraiņu borščam 
bez sarkanajām bietēm  liek klāt arī 
dzelteno lopbarības bieti. 
     Eksāmenus nokārtoju un otrā 
dienā jau sāku strādāt Pilsrundāles 
kafejnīcā. 

Tad pavāres darbs izrādījās Jūsu 
dzīves īstais aicinājums? 
- Pavāres darbs man patika, bet 
bija ļoti smags. Bija bieži jāstrādā 
arī sestdienās un svētdienās, bet 
man auga meita, kurai bija jāvelta 
uzmanība. Un tad vēl mani sāka 
meklēt no Zemkopības ministrijas, jo 
zootehniķes amatā nebiju nostrādājusi 
trīs obligātos gadus. Man piedāvāja 
zootehniķes darbu trīs vietās – 
Ādažos, Limbažu rajonā un Ērgļos. 
Es atbraucu uz Ērgļiem un uzreiz 
iemīlējos šajā vietā – sapratu – te 
gribu dzīvot un strādāt, arī kolēģi bija 
brīnišķīgi. 

Ar pozitīvu noskaņojumu un jauneklīgu uzvedību  atvairīt vecumu

“Pirmajā bildē man 60 gadu, 
otrajā - 72, trešajā - tikai 80!”- tā savas fotogrāfijas ar smaidu komentēja 
jubilāre. 2. fotogrāfijā Velga stāv kājās. Tas, lai kāds gadījumā nesajauc.
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Šajā dzīves posmā biju jau 
pietuvojusies Ķeipenei. 
    Diemžēl, strādājot Ērgļos, guvu 
smagu muguras traumu, un uz ilgu 
laiku nokļuvu slimnīcā. Gulēju kā 
dārzenis, meita nāca uz slimnīcu 
un ēdināja mani ar karotīti. Traumu 
guvu, kad mēs svērām teles. Viena 
tele uzgāzās man virsū un izspieda  
muguras skriemeli. 
     Pēc atveseļošanās atgriezos dzimtajā 
Kurzemē, strādāju Balgalē kolhozā  
“Kurzeme” līdz tās likvidēšanai 1999.
gadā. Manā uzraudzībā bija liels 
komplekss ar 720 slaucamām govīm  
un 1000 nobarojamiem buļļiem. Manā 
padotībā strādāja 46 cilvēki. 

Kā tikāt galā ar tikt lielu kompleksu 
un tik daudz darbiniekiem? 
- Nekad nepacēlu balsi un nekliedzu, 
bet vienmēr biju  savās prasībās 
stingra un noteikta. Ja darbinieks 
nogrēkojās, tad vienmēr devu vienu 
iespēju laboties, bet tikai vienu. Otrās 
iespējas vairs nebija. Darbinieki to 
zināja un ar to rēķinājās. Citādi nevar, 
ja gribi, lai darbinieki tevi ciena un 
respektē. 
     Atceros gadījumu, kad vienu rītu  
agri atnācu uz darbu un atradu vienu 
slaucēju piedzērušos guļam burtiski 
zem govīm.  Slaucamie aparāti govīm 
bija pielikti un, acīmredzot,   darbojās 
jau ilgi, jo dažā aparātā piena vietā  
jau nāca asinis. Tādu nežēlību pret 
gotiņām! Es slaucamos aparātus 
noņēmu, gotiņas pabaroju un apkopu, 
un tad jau “sagurusī”  slaucēja sāka 
mosties. Pēc tam gan pati slaucēja, 
gan viņas meita lūdzās, lai vaininieci 
atstāju darbā, bet tas bija jau otrais 
tāds gadījums, tāpēc slaucēja no darba 
tika atlaista. 
    Detektīva cienīgi notikumi bija ar 
fermas piena zagļiem. Viena  slaucēja   
nodeva pienotavā savas gotiņas pienu, 
un nodotā piena daudzums diendienā 
bija nemainīgs, tāpat kā  nemainīgi 
liels bija  piena tauku procents.  Nu tas 
taču ir skaidrs, ka tā  nevar būt, tātad 
pienu zog! Tikai nevarēju saprast, 
kā tiek pie krējuma nosmelšanas 
fermas govju pienam, jo, kad pienu 
salēja dzesētājā, tad uzreiz ieslēdza 
maisītāju, un krējums tad nenostājās 
pienam  pa virsu. 
     Viss atklājās, kad gluži nejauši 
satiku šo aizdomīgo slaucēju nākam 
no fermas ar piena kanniņu. Mierīgi 
pagāju garām, tikai pateicu, lai rīt 
aiziet samaksāt uz kantori par pienu 
un par visām mēneša dienām. Tad arī 
noskaidrojās, ka gan fermas sargs, gan 
atbildīgais par maisītāju ir slaucējas 
radinieki, un tie palīdzējuši piena 
zagšanā. Visus trīs atlaida no darba, jo 
tik daudz visiem trim  bija godaprāta, 

ka atzinās, ka to darījuši. Skarbi, bet 
diemžēl citādi nevar. Taču ļaunu  prātu 
šie cilvēki uz mani neturēja. 

Bet līdz Ķeipenei vēl neesam sarunā 
nonākušas. 
- Pēc paju sabiedrības likvidēšanas 
paliku bez darba. Tad izlasīju 
sludinājumu, ka meklē saimniecībai 
pārvaldnieku. Es kā jau liela avantūriste 
atsaucos uz sludinājumu un pretī 
saņēmu 21 jautājumu, uz kuriem man 
bija rakstiski jāatbild.  Šī saimniecība 
bija Taurupes pagasta “Pumpenes”,  
un saimniecības īpašniece bija Ikšķilē 
dzīvojošā Eižēnija Bergmane, kas 
bija pārcēlusies  uz Latviju no ASV 
Virdžīnijas. Viņa no bankas par 3000 
latiem  bija iegādājusies “Pumpenu” 
saimniecību un meklēja, kas to tagad 
pārvaldītu. Viņa gribēja “Pumpenos” 
audzēt Herefordas šķirnes liellopus. 
    Es uz jautājumiem godprātīgi 
atbildēju, un tad vienā dienā manas 
mājas pagalmā ieripoja  sveša mašīna 
un no tās izkāpa sirma, kopta, bet 
tāda salīkusi kundze – tā bija Eižēnija 
Bergmane. No 17 pretendentiem uz 
saimniecības pārvaldnieka amatu viņa 
bija izvēlējusies mani un tūlīt aicināja 
mani doties uz Taurupes pagastu. 
Padomāju un piekritu. Teicu – vienu 
nakti pārgulēšu “Pumpenēs”, ja māja 
un vieta mani pieņems, tad te palikšu. 
Nakti gulēju lieliski, un tā paliku 
“Pumpenēs”.   
     Mēs ar “Pumpenu” īpašnieci  bijām 
uz viena viļņa – abas avantūriskas 
un labā nozīmē pustrakas. Eižēnijas 
kundze varēja, piemēram, iesēsties 
mašīnā pie stūres un aizlaist uz 
Daugavpili gailenēs. 
 Mani “Pumpenēs” sagaidīja smags 
darbs, bieži bija problēmas ar 
strādniekiem tās pašas dzeršanas dēļ 
un nācās viņu vietā pašai darīt smagus 
darbus. Vienu laiku saimniecībā pat 
bija 117 lopi.
     Kad Eižēnijas kundze aizgāja 
mūžībā, kādu laiku vēl turpināju 
saimniekot, bet tad radi sāka plēsties 
par mantojumu, un no “Pumpenēm” 
aizgāju, nopērkot Ķeipenē dzīvokli. 
Tā nu tagad dzīvoju Ķeipenē, bet 
bieži braucu uz Taurupes pagastu, kur  
lauku mājā dzīvo mana meita. Tur 
mums ir dārzs, tur ir kur izvērsties un 
darboties.

Kam Jūsu dzīvē  ir nozīmīga vieta? 
- Ģimenei – manai meitai, trim 
mazbērniem. Kustībai. Darbam. 
Sabiedrībai – nespēju viena  ilgi 
nosēdēt mājās. Ticībai. 
     Ar ticību ir tā. Mūsu ģimene 
nebija īpaši ticīga, taču mamma teica, 
ka es jau bērnībā, ja kaut kas slikts 
atgadījies,  vienmēr esot  vērsusies pie 

Dieva: “Mīļo Dieviņ!”
     Pēdējos gados manī modās 
vajadzība atrast draudzi, kur es justos 
labi, tik labi, kā savās mājās. Trīs 
reizes braucu uz Kokneses luterāņu 
baznīcu, bet nejutu, ka man te 
gribētos atgriezties un braukt vēl un 
vēl. Zināju, ka mans znots svētdienās 
brauc uz vienu draudzi, pieteicos 
aizbraukt viņam līdzi. Aizbraucu un 
sapratu, ka te ir mana īstā vieta. Tā 
no 2016.gada esmu Ogres novada 
baptistu draudzē “Kristus žēlastība”. 
Šī draudze jau trešo gadu darbojas 
Ķeipenē “Saulstaros”- ēkā, kas 
atrodas ielas otrā pusē pretī “Ķeipenes 
piparkūkām”.
  Uz draudzes dievkalpojumiem 
Ķeipenē  brauc no Ogres, Mazozoliem, 
Taurupes, Meņģeles, Suntažiem, 
Ciemupes, Siguldas, Ērgļiem, 
Madlienas, Zaubes, Lauberes,  un visi 
šeit jūtas ļoti labi. Diemžēl ķeipenieši 
šajos dievkalpojumos ir maz – mēs  
esam kādi pieci cilvēki. Negribu neko 
uzspiest un uz neko mudināt, ticība ir 
dziļi personiska un intīma lieta, bet, 
ja kāds grib atnākt uz dievkalpojumu, 
tad tiks laipni uzņemts. 
     Es šeit, draudzē,  esmu atradusi 
mieru, atbildes uz daudziem 
jautājumiem. Varu būt arī noderīga 
lietā, kas man padodas, - gatavoju 
pusdienas draudzes locekļiem. 

Vai vecumu var atvairīt ar pozitīvu 
noskaņojumu un jauneklīgu 
uzvedību? 
- Var! To es saku par sevi! Es no 
mūsu ģimenes četriem bērniem 
esmu visvecākā, bet visstiprākā 
un   enerģiskākā, jo vienmēr   esmu 
kustībā, cenšos nedarīt sev pāri ar 
nepareiziem ēšanas ieradumiem, 
nekad neturu sevī ļaunu un piedodu, 
ja kāds man nodarījis pāri. Cenšos 
sekot līdzi modei, nenolaisties, sevi 
sakopt,  mīlēt sevi  tādu, kāda esmu. 
    Uzskatu, ka mans mūžs, tāpat kā 
ēst  gatavošanas prasme, ir Dieva 
dāvanas,  un esmu ļoti pateicīga par 
šīm brīnišķīgajām  dāvanām.  
     Un pēc šiem vārdiem jubilāre ir 
prom, jo jāsteidzas – telefona zvans 
atgādināja, ka viņu gaida  Ķeipenes 
pensionāru biedrībā “Avotkreses”, 

kur trešdienās pul-
 cējas seniori, lai 
parunātos, padalītos 
priekos un arī bēdās, 
plānotu dažādus pa-
sākumus. Nu ko – 
Dievs dod visiem 
tādus apgriezienus! 
  

Ar jūlija jubilāri 
V.Samoiļenko 

sarunājās B.Mietule
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        Kā ir ar Ķeipenes veikaliem?
Veikala “Ilze” īpašniece Inga Girucka: 

- Veikala “Ilze” tirdzniecības zāles platība ir mazāka par 602, tāpēc iekļaušanās  
depozīta sistēmā  nav obligāta. Taču es esmu par tīru un zaļu Latviju, tāpēc atbalstu 
šādas depozīta sistēmas ieviešanu Latvijā. Tikai gribu uzsvērt – šai sistēmas 
ieviešanai jābūt pārdomātai līdz pēdējam sīkumam un tai jānāk līdzi naudai. 
    Piedalījos e-seminārā, kur tika runāts par depozīta sistēmu,  un man radās pārliecība, 
ka līdz galam viss nav pārdomāts, ka viss tiek uzvelts uz tirgotāju pleciem. 
     Neesmu gatava uzkraut rūpes par taras savākšanu saviem darbiniekiem, neesmu 
gatava uzglabāt  veikala telpās tukšo taru, jo nav vietas un  tas prasīs papildu 
izdevumus. Uzskatu – ja jau valsts kaut ko  uzliek darīt, tad līdzi jābūt arī materiālam 
atbalstam  no valsts puses. 
    Mūsu veikalā iepriekš minēto iemeslu dēļ manuālā depozīta savākšanas punkta 
nebūs.  Vienīgais variants, kam es piekristu un ko atbalstu, ir āra kioska ar taromāta  
uzstādīšana pie veikala. Cerams, ka nākotnē tāds būs.

Veikala “Lauri” īpašniece Sniedze Dzene:
- Mūsu veikala platība ir uz  60 m2  robežas, bet  esam pieteikušies uz āra kioska 
- taromāta - uzstādīšanu veikala teritorijā pie šķūnīšiem, kur jau atrodas šķiroto 
atkritumu konteineri. Diemžēl vēl kiosku neesam sagaidījuši, jo āra kioski pirmām 
kārtām tiek uzstādīti pilsētās. 
    Depozīta sistēmas ieviešanu atbalstām. To, ka šī sistēma ir sākusi darboties, redzam 
pēc tā, ka šķiroto atkritumu konteineru plastmasai, kas atrodas veikala teritorijā,  ir 
sācis apciemot nepazīstams vīrs, kas no konteinera izķeksē ārā  tukšo plastmasas 
taru ar depozīta zīmi. Ķeipenieši stāsta, ka arī pie daudzdzīvokļu māju atkritumu 
konteineriem rosījies  uzņēmīgs svešinieks, kas izrevidējis  konteineru saturu, no 
neviena neslēpdamies. 

Lasītāju ierosinātas tēmas, jautājumi

Par to, kā pagaidām nav, bet kas, cerams, būs

Vēl viens jautājums. Kāpēc kaimiņu pagastos (piemēram, Madlienā), apmeklējot vietējā amatierteātra iestudētās izrādes, arī 
skati, kas šogad notika katrā pagastā, nav jāmaksā ieejas maksa, bet Ķeipenē ir?
Atbild Ķeipenes tautas nama vadītāja Inese Daugaviete: - Ķeipenes tautas namā vienmēr arī uz pirmizrādēm  ir pārdotas biļetes. 
Tā ir skatītāju neliela, bet atgriezeniska materiālā artaviņa pagasta kultūras budžetam. Uz skates izrādi  arī pārdevām biļetes 
viena iemesla dēļ -  tāpēc, ka uz  pirmizrādi bija jāpērk biļetes. Tie, kas jau bija noskatījušies pirmizrādi, otrreiz diezin vai nāca 
skatīties mūsu iestudējumu skates laikā, uz skati  nāca  citi cilvēki. Šādā situācijā neprasīt ieejas maksu  nebūtu īpaši godīgi pret 
tiem skatītājiem, kuri bija pirmizrādē.

“Ķeipenieša” lasītāji! Ja jums ir kādi jautājumi, ierosinājumi, neskaidrības – rakstiet (keipene@ogresnovds.lv, baiba.mietule@
ogresnovads.lv), zvaniet (65033598), centīsimies pagasta izdevumā atbildēt uz jūsu jautājumiem!

Nu ko lai atbild jautātājai? Cerams, ka kiosks ar taromātu Ķeipenē būs!

Ko 
ķeipenieši 
domā par 
depozīta 
sistēmas 
ieviešanu 
Latvijā? 

Raimonds Drēviņš: 
- Depozīta sistēmu vērtēju pozitīvi – ir, 
kur nodot pudeles, nav jāmet ārā.
Tukšās pudeles ar depozīta zīmi 
pārsvarā braucam nodot Zaubes 
veikalā. Madlienas taromāts gandrīz 
nekad nestrādā. Reizes 3 vai pat četras 
braucām ar savu tukšo pudeļu maisiņu 
uz Madlienu, bet taromāts nestrādāja,  
un tukšās pudeles izvadājām veltīgi, un 
tad ir dusmas, ka tā.
     Ja Ķeipenē būtu taromāts, tad tas būtu 
gandrīz ideāli.
Daina Grigorjeva: 
- Par depozīta sistēmu zinu, bet man 
tā nav aktuāla. Būdama pensionāre 
ar niecīgu pensiju, nekādas pudeles 
nepērku – dzeru tikai zāļu tējas, pienu, 
ūdeni. Kādreiz dēls atbrauc ciemos, 
tad atved arī minerālūdeni, bet viņš 
tukšās pudeles paņem līdzi un pats 
nodod taromātā. Tā ka mani, pensionāri, 
kas šobrīd pārtiek no maizes, piena, 
margarīna, tomātiem un kāda konserva, 
jo par malku bija jāsamaksā 500 eiro 
un tāpēc citam vairs nauda neatliek,  
neuztrauc taromāta trūkums Ķeipenē.
Danuta Melančuka:
- Kas tā tāda – depozīta sistēma? Es tādu 
nezinu. Ak, tā ir, ka tukšās pudeles var 
nodot un saņemt atpakaļ naudu? To zinu. 
Mēneša laikā jau sakrājas diezgan daudz 
pudeļu. Pati uz veikalu nebraucu, tāpēc 
tukšās pudeles salieku maisiņā un iedodu 
aprūpētājam, lai aizved un nodod. Tukšo 
pudeļu savākšanas sistēmu atbalstu, bet 
pati personīgi taromātu neizmantoju.

 Ķeipenes pagastā nav baznīcas un kapu. Nu, kā izrādās, nav arī depozīta pieņemšanas 
punkta, kur nodot tukšos alkoholisko un bezalkoholisko dzērienu iepakojumus ar 
depozīta atpazīšanas zīmi.
     Par to šo tēmu rakstīt mani pamudināja elektroniskā vēstule, kuras  autore Inese 
M.  uzdod  šādus jautājumus: “Kartē skatoties pieejamo un plānoto taras depozīta 
pieņemšanas punktu adreses, Ķeipenes pagasts izgaismojas kā absolūts “baltais 
caurums” – te depozīta pieņemšanas punkta nav un nebūs. Kāpēc tā?  Ja nevienā 
no  Ķeipenes veikaliem šo pakalpojumu sniegt nepieprasa normatīvie akti, kāda ir 
pašu veikalu īpašnieku nostāja?  Ko par to domā Ķeipenes pagasta iedzīvotāji? Par 
taru ķeipeniešiem jāmaksā, bet, lai taru nodotu, jāplāno īpašs brauciens uz kaimiņu 
pagastu.”
     Tad nu šajā rakstā mēģināšu rast atbildes uz uzdotajiem jautājumiem un pajautāt 
ķeipeniešiem viņu domas par situāciju ar depozīta sistēmas neesamību mūsu pagastā. 
     No š.g.1.augusta Latvijā būs atļauts tirgot tikai dzērienu pudeles ar depozīta 
atpazīšanas zīmi. Tas nozīmē, ka mēs pa katru nopirkto pudeli samaksāsim klāt 
10 centus, kurus varēsim atgūt, ja tukšās dzērienu pudeles nodosim depozīta 
pieņemšanas punktā, kura  Ķeipenē pagaidām nav. Bet vai būs? 
    Visām tirdzniecības vietām depozīta sistēma nav obligāta. Pienākums slēgt līgumu 
ar SIA “Depozīta Operators” par depozīta pieņemšanas punkta – automatizēta vai 
manuāla -  izveidi ir tiem tirgotājiem, kuru tirdzniecības zāles platība ir 60 m2 vai 
lielāka. 
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 Zemessardzes 54. kaujas atbalsta bataljons turpina attīstīties. Bataljonā tiek 
uzsākta Amfībijas vienības izveide ar modernām M3 amfībijām, kuras ir 
ekspluatācijā tikai dažās NATO dalībvalstīs (piemēram, Vācijā, Lielbritānijā). 
Apakšvienība tiks komplektēta ar profesionālā dienesta karavīriem un 
zemessargiem. 
     Vienības personālsastāvs tiks apmācīts vadīt speciālos transportlīdzekļus 
(amfībijas) un peldlīdzekļus (laivas), kā arī daļa personāla apgūs ūdenslīdēja 
prasmes. Sākotnēji personāla apmācības tiks veiktas Vācijā. 
    Ja esi gatavs dinamiskai darba videi, apgūt jaunas zināšanas, prasmes un 
iemaņas, kuras nav citās Nacionālo bruņoto spēku vienībās,  un būt vienam no 
pirmajiem jauno amfībiju apkalpes vadītājiem, zvani uz 26478236 vai raksti 
uz 54bn@mil.lv, un mēs ar Tevi sazināsimies! 
     Tev ir iespēja dienēt gan kā pilna laika karavīram, gan kā zemessargam, kurš 
uzdevumus pilda no darba vai mācībām brīvajā laikā. 

      Dižkareive (OR-3) I.Zute,    Zemessardzes 2.Vidzemes brigādes 
   54. kaujas atbalsta bataljons Civilmilitārās sadarbības (S-5) 

   jaunākais speciālists

IESPĒJA DIENĒT AMFĪBIJU VIENĪBĀ

     Jā, tā diemžēl ir – lapsa ir un paliek savvaļas meža dzīvnieks, un tāpēc 
ir neprognozējama. Par to pārliecinājās Ķeipenes pagasta “Mazpakuļos” 
dzīvojošā Solveiga Āboliņa, kura šomēnes 6.jūlijā rosījās savā siltumnīcā, 
nepamanot, ka siltumnīcā ienākusi lapsa. Par lapsas klātbūtni Solveiga 
pamanīja tikai tad, kad lapsa viņai ieķēra rokā. Lapsa ieķēra rokā un pati ātri 
devās uz siltumnīcas otru galu, lai uzmanīgi vērotu, ko Solveiga tagad darīs.
    Pēc tam lapsa trenkāja vistas pagalmā, tām izraujot pa spalvai, un dauzījās 
ar kaķiem. Jāpiebilst, ka suņu “Mazpakuļos” nav, kuri, visticamāk, lapsu 
būtu aiztrenkuši no pagalma.  Piekritīsit – tā nav savvaļas meža dzīvniekam 
raksturīga uzvedība, taču lapsa neizskatījusies slima un novārgusi.
   Solveiga domā, ka šī lapsa bijusi  tā, kas mitinājās kaimiņu mājas šķūņa 
apakšā.  
   Tā kā lapsa bija sakodusi               cilvēku, to nācās likvidēt un aizvest uz 
Pārtikas un veterināro                                    dienestu pārbaudei, bet pašai 
Solveigai  nekavējoties  bija                                      jāuzsāk vakcinācijas 
kurss pret trakumērgu.  
    Tā beidzās savvaļas dzīvnieka 
satikšanās ar cilvēku.  Abām pusēm 
slikti, bet lapsai  ļoti bēdīgi – traģiski. 
    Lapsai noņemtās analīzes trakum-
sērgu neesot uzrādījušas.

     S.Āboliņu iztaujāja B.Mietule

Lapsa tikai fotogrāfijas un pa gabalu mīlīga

     Gadījumā, ja tiek konstatēti vai fiksēti 
administratīvie pārkāpumi, lūdzam nekavējo-
ties zvanīt uz Ogres novada pašvaldības 
policijas dežūrdaļu, un  Ogres novada pašval-
dības policijas darbinieki ieradīsies, lai kon-
statētu administratīvos pārkāpumus un sauk-
tu vainīgās personas pie administratīvās atbil-
dības.
     Tālr.Nr. 65047100, mob.tālr.Nr.26538811 
(WhatsApp) visu diennakti!

Ogres novada 
pašvaldības policija 

INFORMĒ

Pārvaldes sekretāre B.Mietule no 
3. līdz 16.augustam

Ceļu fonda vadītājs K.Antonovs no 
3.augusta līdz 14.augustam

Autobusa vadītājs D.Ošenieks no 
18. līdz 31.augustam

Sētniece S.Skačkova no 8. līdz 21.augustam
Galvenā grāmatvede L.Mačuka no 

15. līdz 28.augustam
Grāmatvede I.Drēviņa no 

15. līdz 28.augustam
Grāmatvede I.Tobiase no 

22. augusta līdz 4.septembrim
Kasiere S.Rudņika no 8. līdz 14.augustam

Bibliotēkas vadītāja M.Grīnberga no 
1. līdz 14.augustam un 17., 24., 31.augustā

Palīgstrādnieks M.Liepiņš no 
1. līdz 17.augustam

Remontstrādnieks I.Ozols no 
1. līdz 8.augustam

Apkopēja O.Jakušonoka  no 
1. līdz 10.augustam

Ķeipenes pagasta pārvaldes 
darbinieku atvaļinājumi

2022.gada augustā

Ķeipenes tautas nama darbinieku 
atvaļinājumi 2022.gada augustā
Tautas nama vadītāja I.Daugaviete no 

15. līdz 28.augustam
Apkopēja M.Circene no 

15. līdz 28.augustam
Koncertmeistare A.Ločmele no 

1. līdz 10.augustam
Bērnu deju kolektīva vadītāja A.Lepse no 

1. līdz 10.augustam
Amatierteātra kolektīva vadītāja A.Račika 

no 1. līdz 4.augustam
Vokālā ansambļa vadītāja S.Vītuma no 

1. līdz 4.augustam

PIEDĀVĀ  PAKALPOJUMU
Piedāvāju Ķeipenē ar trimmeri nopļaut zāli, 
zvanīt Bruno – tālr.Nr. 29556684.



Tirāža 230 eks. Iespiests SIA “Dobums”. Tālr.65033598, e-pasts: keipene@ogresnovads.lv. Par sludinājumu saturu atbild 
tā iesniedzēji. Publicētajos rakstos paustie viedokļi ne vienmēr sakrīt ar informatīvā izdevuma izdevēja viedokli.

8 “Ķeipenietis”, 2022.gada jūlijs

Mūžībā aizgājušas

…bet zvaigzne kvēl un kaist,
līdz tumsā krīt.

Tu velti meklēsi to atkal rīt:
viss pakļauts ritmam –
rasties, pabūt, dzist –

no tumsas nākt un tumsā 
krist.

/H.Skuja/

2022.gada 30.jūnijā 55 
gadu vecumā mūžībā 

devusies
INESE  BĀLIŅA.

2022.gada 23.jūlijā 80 gadu 
vecumā mūžībā aizgājusi
LUCIJA  KĻAVIŅA.

Izsakām līdzjūtību mūžībā 
aizgājušo tuviniekiem!

Ir mirkļi, 
Kad arī eņģeļi raud.

To asaras
Gluži kā pērles

Laika stundenī sastingst,
Un pasaules sirdī
Iekrīt kliedziens –
Sāpīgs un skaudrs.

/I.Nagla/

Izsakām visdziļāko līdzjūtību 
Eleonorai Puisānei, mazdēlu Arni 

negaidīti zaudējot.

Vizbuļu mājas iedzīvotāji

Deg sēru svece,  deg, 
Kaut mūžs vēl neizdzīvots... 

 
Mūsu visdziļākā līdzjūtība 

Eleonorai Puisānei,  no mazdēla 
Arņa atvadoties. 

 
   Ķeipenes pensionāru biedrība  

“Avotkreses”

LĪDZJŪTĪBAS
    Atgādinām, ka nekustamā īpašuma 
nodokļa maksāšanas termiņš par 2022.
gada 3.ceturksni ir 15.augusts! Lūdzam 

nenokavēt termiņu!

ATGĀDINĀJUMS

Pūš mūža vējš.
Dažnedāžādi pūš.

Kā pulksteņrādītāji
Vējdzirnavu spārni riņķo.

Un gudrie brāļi bīdelē 
un putraimo, un rudzus miltos maļ.

Un joprojām sūri kaujas
ar vēdzirnavām Don Kihots.

Pūš mūža vējš.
/A.Neibarts/

Sirsnīgi 
sveicienu 

apaļās dzīves 
jubilejās un 

laba vēlējumi  
ķeipeniešiem 

Velgai Samoiļenko 
80.jubilejā un 

Ērikam Strikauskim 
70.jubilejā!

Vēlam abiem jubilāriem veselību, 
sakārtotu, piepildītu  un joprojām 

interesantu  dzīvi, un lai mūža vējš 
vēl ilgi pūš! 

Uz zemes dzīvojot, pēc zvaigznēm tiekties -
Tāds savāds liktenis ir cilvēkam.
Es guļu zālē - meža noras vidū,
Kur balti bērzi ieaug debesīs.

Un liekas man - tur augšā koku pleci,
Cits citam ciešāk piekļāvušies,
Pār manu galvu zaļu telti ceļ.
Bet pāri bērzu klusai dziesmai

Skan dzidri zila bezgalība.
Slīd zilā bezgalībā putnu bari,

Un mākoņi kā milzu cukurgraudi
Kūst saules staru tveicīgajā svelmē!

/V.Solouhins/

Jūlijā dzimušie ķeipenieši! 
Jūs esat piedzimuši brīnišķīgā laikā - 
vasaras vidū, kad viss ir pilnbriedā un 
var  iekrist zālē, skatīties debesīs un neko 
nedomāt - vienkārši baudīt - vasaru, 
dzīvi, sauli, dabu... Ziemā to nevarētu...

Sveicam jūs visus dzimšanas dienās!
Lai saules daudz, lai prieka daudz, lai 

ziedu un mīlestības daudz ne tikai dzimšanas dienā, bet visās jūsu 
dzīves dienās!

Nekustamā īpašuma nodokļa 
PARĀDI

par Ķeipenes pagasta teritorijā 
esošajiem īpašumiem  

uz 01.08.2022.

   Nekustamā īpašuma nodokļa parāds 
par zemi 15142,21 euro, nokavējuma 
nauda 2735,36 euro, kopā 17877,57 
euro.
    Nekustamā īpašuma nodokļa parāds 
par mājokli  3086,74 euro, nokavējuma 
nauda 875,00 euro, kopā 3961,74 euro.
Kopā nekustamā īpašuma nodokļa 
parāds par zemi un ēkām 21839,31 euro.
     Uz 17.02.2022. nekustamā īpašuma 
nodokļa parāds ir bijis 22229,78 
euro, tātad piecu mēnešu laikā parāds 
samazinājies tikai par 390,47 euro.
    Lūgums nekustamā īpašuma 
nodokļa maksājumus veikt savlaicīgi 
un neiekrāt parādus!


